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Protokoll fört vid Styrelsemöte
Luleå Universitets Datorförening

Tidpunkt 2018-12-11, 18:08 - 19:06

Plats T1

Närvarande August Eriksson Ordförande
Jens Lindholm Sekreterare
Frida Mikkelä Vice Ordförande tillika justeringsperson
Anton Johansson Ledamot tillika justeringsperson
Fredrik Pettersson Kassör
Edvin Åkerström Ledamot
Edvin Åkerfeldt Revisor

1 Mötets högtidliga öppnande

August Eriksson förklarade mötet öppnat 18:08.

2 Formalia

1. Val av mötesordförande
August Eriksson valdes till mötesordförande.

2. Val av mötessekreterare
Jens Lindholm valdes till mötessekreterare.

3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Frida Mikkelä och Anton Johansson valdes till justeringspersoner.

4. Mötets behöriga utlysande
Styrelsemötet förklaras behörigt.

5. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar.

Frida Mikkelä Anton Johansson August Eriksson
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3 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade

att fastslå dagordningen som skickats ut.

4 Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden.

5 Proposition för ändrad styrelse-verksamhetsperiod

Ett förslag på att skjuta fram starten av verksamhetsåret till precis innan sommarlovet presenteras.
Motiveringen bakom detta förslag ges i form av att den nuvarande verksamhetsperioden innebär
att blivande styrelse inte har någon riktig styrelseerfarenhet eller tillgång till att utföra LUDD:s
bankärenden i tid till Nolleperioden, speciellt då Swedbank har väldigt lång väntetid på ärenden
under sommaren.

Johan Jatko anser att detta är ett försök till att lösa ett problem som inte existerar, och att det skulle
skapa nya problem i sig. En riktig lösning föreslås vara ordentliga överlämningar från nuvarande till
blivande styrelse, att införa struktur för detta i styrdokumenten, samt att kontakta Swedbank för
att ha överlämning av banktillgång innan sommaren.

6 Redovisning av händelser sedan föregående möte

LaTeX-kursen utfördes den 22:a november, cirka 20 personer, exkluderande anordnande, deltog.
Veckan innan LaTeX-kursen, den 16:e november, hölls Tacophesten till vilken över 50 personer kom.
Dessa två tillställningar anses av styrelsen ha varit lyckade. Trappan har byggts, dock skevt och av
tryckimpregnerat trä. Trappan planeras lackas samtidigt som bardisken byggs, detta ska fungera
som en temporär lösning innan en ny trappa kan byggas. Lokalen har städats under en gemensam
städdag.

7 Övriga ärenden

Inga övriga ärenden.

8 Mötets högtidliga avslutande

August Eriksson förklarade mötet avslutat 19:06.
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Jens Lindholm, mötessekreterare August Eriksson, mötesordförande

Frida Mikkelä, justeringsperson Anton Johansson, justeringsperson

Frida Mikkelä Anton Johansson August Eriksson


